
Eniacs användarförening 
 

Användarföreningens styrelsemöte 2021-05-10 
 

Plats: Telefon-/videomöte (Teams) 

Närvarande: Magnus Evenseth (ordförande), Margareta Adolfsson, Pernilla Lundqvist, Carina 

Lundström samt Heléne Samuelsson.  

Från Eniac deltog Anders Wahlandt  

Ej närvarande: Roger Bergel och Agneta Lundell 

 

1. Inledning 

Mötet öppnas och alla hälsas välkomna. 

 

2. Fastställande av ärendelista 

Dagordningen fastställdes. Inga inkomna ärenden.  

 

3. Föregående protokoll 

Föregående mötes protokoll, från den 8 mars 2021, godkändes och lades till handlingarna. 

 

4. Rapporter 

a)        Inget att rapportera om nya medlemmar, då kassören ej är närvarande.  

b)   Inget att rapportera om lämnade medlemmar, då kassören ej är närvarande. 

c) Fakturor kommer att skickas ut till föreningens medlemmar inom kort. 

Föreningen har ett banksaldo om 95 077,42 kronor.  

 

5. Föreningsinterna frågor 

a)        Referensgrupper: Margareta rapporterade från lönegruppens möte den 10 mars.  

-Från och med nästa år kommer Rebecka Lorentzon (Eniac) att ta över ansvaret för  

Aveny Hogia PA efter P-G Carlsson. Under innevarande år kommer Rebecka Lorentzon 

och Sofia Olsson att vara med och lära.  

-Gruppen tog upp att Obetald semester ej är semesterlönegrundande, enligt AB § 27 

mom. 6 (har varit en del förvirringar på Arbetsgivarorganisationen). 

-Under Covid19 har det varit många och olika förändringar med reducerade 

arbetsgivaravgifter. 

-Nyheter gällande Svenska kyrkans avtal 20 med bland annat nya lägstalöner och 

ersättningsbelopp samt att till exempel resetillägg har utgått. 

b) Brev till medlemmarna kommer att skickas ut under sommarmånaderna.  

 

6. Information från Eniac 

Information om Eniac bifogas som bilaga 1 och information om Aveny-programmet och 

kundservice från Eniac bifogas som bilaga 2. 

 

 

 



 

7. Inskickat av användare 

Inga inkomna frågor eller ärenden. 

 

8. Nästa sammanträde 

Nästa sammanträde äger rum måndagen den 13 september (kl 09-15 ca). Vi hoppas på ett 

möte hos Eniac i Mölndal, men det kan bli digitalt via Teams beroende på omständigheterna.  

 

9. Övriga frågor 

Inga övriga frågor.  

 

10. Avslutning 

Mötet avslutades och ordföranden tackade för visat intresse.  

 

 

Magnus Evenseth (ordförande)    Heléne Samuelsson (sekreterare) 
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